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Onderwerp vraag: Wachtlijsten sport - zweminfrastructuur 
 

 
Toelichtende nota 

 

Wij ontvangen meerdere signalen dat er heel wat wachtlijsten moeten ingevoerd 

worden in de Mechelse sportclubs voor de jongeren en kinderen. Ouders krijgen hun 

kinderen dus niet meer ingeschreven in de sportclubs.  

 

Daarnaast was er recent ook een open brief van enkele Mechelse 

zwem/sportverenigingen voor een snelle oplossing of perspectief voor voldoende 

zwemcapaciteit. Het is echt een noodkreet van de sportverenigingen, na dat het 

project van Plopsaqua werd stopgezet en de faciliteiten aan de Geerdegemvaart sterk 

verouderd zijn. In het hoofdlijnenakkoord van dit stadsbestuur staat er dat men zou 

komen met een ‘Zwemwaterplan’. 

 

Vragen 
 

- Graag een overzicht van de sportclubs in Mechelen, en welke een wachtlijst hebben om 

kinderen in te schrijven. Was dit bij deze clubs ook al het geval, zo’n 6 jaar geleden?  

- Wat is de reactie van dit stadsbestuur op de open brief van de Mechelse 

zwemverenigingen? Wanneer komt het stadsbestuur met hun ‘zwemwaterplan’? 

 

           Karl Lauwers 

https://www.instagram.com/p/DGgDGrJtlGc/

